
 
 

 

 
                                                                                                                                                                                 14/5-20198 

 

                                                            Årsmøde i skytte afdelingen. 13 maj 2019  
                                                                                    Referat 

 

                   Deltagere: Tryg/Nordea 2 – Firma Skytte Klubben 2 – Radiometer 2 – RIF 2- Udvalget 1 

                                       I alt 9 stemmer 

                     

                   1, Valg af dirigent 

                       Per Vengfelt blev valgt. Han konstaterede at årsødet var lovlig indkaldt 

 

                   2. Valg af referent 

                        Ole Thy blev valgt  

 

                   3. Valg af stemmetællere 

                        Ingen stemmetællere blev valgt og det blev heller ikke nødvendigt 

 

                   4. Beretning 

                       Ole Thy gennemgik den skriftlige beretning som var udsendt på forhånd. Ud over den  

                       skriftlige beretning omtalte han at sommer turneringen på 50-200m. havde lidt flere deltagere 

                       end sidste år.  

 

                   5. Indkomne forslag 

                       Ingen forslag 

 

                   6. Orientering om regnskab 2018. 

                       Ole Thy orienterede om regnskabet 

 

.                     6. Orientering om budget 2019 

                       Ole Thy orienterede om budget. PT ligger vi foran budget   

 

                   7. Fastsættelse af kontingent i skytteafdelingen 

                       Forslag om kontingent forhøjelse på 150 kr. til 650 kr. pr. klub årligt. Forslaget blev  

                       blev vedtaget med 8 for og 1 hverken for eller  imod. Stigninger grundet to af vore aktive 

                       foreninger bliver nedlagt 

 

                   8. Valg af udvalg     

                       Formand Ole Thy Chr. Og Benny Munk  blev  genvalgt. Lars Even blev valgt i stedet for           

                       Preben Jørgen   

                 

                   9. Afslutning 

                       Vi talte om aktiviteter uden i klubberne. Tryg/Nordea har laver event skydninger som ikke 

                       har giver flere medlemmer. RIF hat et opslag på deres intranet som har giver ca. 10 nye  

 medlemmer                                                                                                                                                                                                                        

                                                                                                                      

                                                                                                                           Med skytte hilsen                                                                           

                                                                                                                           FSKBH skytte afdeling 

                                                                                                                           Ole Thy Christensen 

                                                                                                                       

    

 

                                                   

 


